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UUI alm. del. spørgsmål nr. 277:

”Ministeren bedes oplyse, hvorfor Berlingske fik adgang til rapporten 

”Status efter 2. halvår 2011 vedrørende arbejdet med udsendelse af afviste 

asylansøgere” før Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik.

Spørgsmålet stilles på baggrund af samråd med justitsministeren i 

Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik den 15. marts 2012, jf. 

UUI alm. del – samrådsspørgsmål Å og AA.”

Svar:

Berlingske havde ikke adgang til rapporten ”Status efter 2. halvår 2011 

vedrørende arbejdet med udsendelse af afviste asylansøgere”, før Udvalget 

for Udlændinge- og Integrationspolitik fik rapporten overbragt. 

Berlingske fik oplyst antallet af afviste asylansøgere i udsendelsesposition 

primo 2011 og ultimo 2011.

Jeg kan i øvrigt henvise til min besvarelse af i dag af udvalgets spørgsmål 

nr. 272.


